
全能双头切菜机

产品名称 全能双头切菜机

公司名称 广州欣加特机械设备有限公司

价格 19800.00/台

规格参数 品牌:欣加特
型号:XJT-500
电压:380V

公司地址 番禺大道北25号

联系电话  13660148928

产品详情

全能切菜机产品参数：

品牌：欣加特

型号:台湾双机头

电压：220/380/110v

频率：60HZ/50hz

功率：2.2kw

外形尺寸: 1350*660*1000mm

重量：170kg

产量：400-3000kg/h

刀速：1000r/min

传送带宽度：140-160mm

Product parameters：

Brand：XINJIATE

Voltage：220/380/110v



Frequency:60/50hz

power：2.2kw

Size：1350*660*1000mm

The weight of the：：170kg

Production：400-3000kg/h

The blade speed：1000r/min

Conveyor width：140-160mm

 

全能切菜机产品用途：台湾双机头全能切菜机也称多能切菜机，适合于商用、加工型工厂流水线使用，
是果蔬菜加工的必备产品，适用于茎叶类蔬菜、白菜韭菜、酸菜、鲍菇、芹菜、大葱的切段切丝，细长
类瓜果、黄瓜、胡萝卜、药材肉苁蓉等切片，辣椒剁椒的加工等专业性的加工。

Product use：It is suitable for cutting stem and leaf vegetables, Chinese cabbage and leek, pickled cabbage,
mushroom, celery and green onionCut filaments, slender melon and fruit, cucumber, carrot, medicine cistanche, and
other sections Chopped hot pepper

全能切菜机设备特点：双机头切菜机出厂时在单机头型的基础上增加切片机头，可满足用户加工使用多
向需求，整机采用304不锈钢材质，长期用不生锈，尤其适合含盐分的蔬菜使用，比如酸菜。刀片采用德
国进口刀片旋转刀盘原理，三把刀高速旋转，切制速度快，成型效果，切段的长短和片的厚薄均匀，误
差小。统一的国标铜芯电机，旋转按钮调节规格，两米长电源线。欣加特人对产品的承诺中国式制造德
国式品质的精工要求

Characteristics of the equipment：Intelligent vegetable cutting machineFactory on the basis of the type 140 add sliced
the nose, can meet the demand of users processing using multi-way, the whole machine adopts 304 stainless steel
material, long-term use does not rust, especially suitable for salty vegetables, such as sauerkraut，The blade adopts the
principle of rotating cutter disc imported from Germany. The three knives rotate at high speed, cutting speed is fast,
forming effect, length of cutting section and thickness of the blade are even, and the error is small. Unified national
standard copper - core motor, rotary button adjustment specifications, two - meter long power line
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